

Notice: ST5623 series EOL(End of Life) Notice

尊敬的客戶,

Dear Valued Customer,

首先,十分感謝貴公司長久以來對本公司的支持與信任。我們非常重視與貴公司的合作關係,並一直努力提供最優質穩定的服務。

First and foremost, we would like to express our sincere gratitude for your continued support and trust in our company. We highly value our partnership with your company and have always strived to provide the highest quality and most stable services.

唯近年來產業版圖變化,生產供應鏈供需時有變動。在此向您通知,我司長期配合生產夥伴SK keyfoundry Inc.,將於2026/5/31正式結束 ST5623 系列 IC的生產。在此對於所造成的不便表達歉意!

In recent years, changes in the industrial landscape have led to fluctuations in supply and demand within the production supply chain. We hereby formally inform you that our long-term production partner, SK keyfoundry Inc., will officially cease production of the ST5623 series IC on May 31, 2026. We sincerely apologize for any inconvenience this may cause and deeply appreciate your understanding and support.

本公司理解這一變動可能會給貴公司帶來不便,為避免對貴公司造成衝擊,請貴公司於最後下單時間之前,以可符合貴公司移轉時間來進行備料的數量,來尋找其他替代方案。如有任何問題或需要進一步的協助,請隨時與本公司原聯络窗口人員聯繫。我們將竭盡所能提供幫助,確保移轉過渡期的平穩與順利。

We understand that this change may cause inconvenience to your company. To minimize the impact, please ensure that, prior to the final order submission deadline, your company prepares the necessary quantities of materials in accordance with your company's transfer schedule. Additionally, please explore other alternative solutions as appropriate. If you have any questions or require further assistance, please do not hesitate to contact your original point of contact at our company. We will do our utmost to provide support and ensure a smooth and stable transition period.

再次感謝貴公司對我們的理解與支持。

Once again, thank you for your understanding and support.

Products

ST5623DA-G3-1

EOL information

EOL notice date	Last buy date	The official EOL date
2024/11/29	2025/12/31	2026/05/31

Forcelead Technology Corp.

Legal Authority: Wesley Shen Director/Quality Assurance Department

Address: 6F-9, No 5, Taiyuan 1st St., Jhubei City 302, Hsinchu County, Taiwan

E_Mail:

Phone: 03-5601180 Fax: 03-5601181

西元 2024 年 12 月 17 日